
 

Referat OFU-møte, 22. mai 2019. 
 
Sted: Sentralen på odontologen 
Tid: 16:00-18:00 
Oppmøtte: 
Camilla, Marte, Ida Marlene, Karl Andreas, Johannes, Tuva, Saba, Vivian, Henriette, Joseph, 
Anette, Jonatan 
 

1. Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte. 
Godkjent 
2. Orienteringer fra tidligere. 
Ved OFU-leder evt. andre som har oppdateringer fra saker vi har tatt opp tidligere. 
 
2.1 Trivselsundersøkelse. 
- Vet ikke hva de skal gjøre med problemene 
- Trenger bedre info om hvem vi kan snakke med og ta opp ting med når vi har problemer 
- Vanskelig med pedagogikkurs pga. unik undervisningssituasjon 
 

3. Orienteringer fra råd, styrer og utvalg. 
3.1 Programutvalget. 
- Skal bedre tannpleie-utdanningen. Nye retningslinjer og krav for opptak (f.eks. krav til kjemi1) 
til tannpleie. Bedre balanse mellom pensum og poengkrav. Legge om kjemifaget, til flere 
vurderinger underveis i stedet for en slutteksamen. 
- Mentorordning 
 
3.2 Klinikkutvalget. 
- Snakket om trivselsundersøkelse. De synes vi burde ha egne for de ulike avdelingene. 
 
3.3 Instituttrådet. 
- Ekstraordinært møte 15. Mai. 
- Klinikkene 2 millioner i underskudd siden januar, 10 mill istedet for 8 mill. 
- Når kontroll på økonomi: gratis tannbehandling for studenter er det første som kommer 
tilbake. Kristin Klock ville ha flere argumenter fra oss for å få det tilbake. 
- Ny studieplan: Instituttrådet bedt til å komme med tilbakemeldinger. Møtet gikk med i 
diskusjon, fordi instituttrådets mandat er å fatte vedtak, ikke å komme med innspill. Bestemt at 
de ikke fatter vedtak om ny studieplan, fordi det ikke forelå tilstrekkelig informasjon. Usikkert 
når ny studieplan blir vedtatt. 
3.4 Utvalg for ny studieplan. 
Se over. 
3.5 Helsecampus Årstadvollen. 
- 
3.6 MEDSU. 
Valgte folk til verv. Har vært valgt til studentparlamentet. 
- Fortsatt mye penger studentene kan ha gode av, om vi trenger noe er det bare å gi en lyd 
 



 

3.7 OF. 
Ny sponsor Flux, får 10000 per år. Kan også søke vareprøver til diverse 
arrangementer! 
 
Ikke mulig å booke Smittbar til felles eksamensfest. 
 
Fadderuken – planlegger gjennomføring. 
Opptak til nye styrer, sette opp tidlige datoer. 
 
3.9 NTFs. 
Ikke tilstede 
 

4. Orienteringer fra kulltillitsvalgte. 
Tannpleie kull 3: 
Ikke noe spesielt 
Tannpleie kull 2: 
Ikke noe spesielt 
Tannpleie kull 1: 
Ikke noe spesielt.  
Odontologi kull 5: 
Allmenn. 
Instruktørene på allmenn for tannpleie burde kalibreres med allmenntannlegene. 
 
Odontologi kull 4: 
Perio og kjeve-eksamen. 
- Synes det er dumt at man ikke har eksamensperiode med lesefri. Kan ikke gjøre så mye med 
det. 
 
Odontologi kull 3: 
Ønsker at man kan slippe å være på avdelingen hvis man har ledig økt/PIM/har gjort alle 
oppgavene. 
 
Problemer med gjennomføring av endoprøver av praktiske årsaker. 
 
Odontologi kull 2: 
Ønsket å ha mikrobiologiprøve i vår, men det kunne ikke gjennomføres. Blir til høsten med 
spørretime litt før. 
 
Propedeuten: ikke plassmangel! Trives. 
 
Odontologi kull 1: 
Paivi: vanskelig å få svar på spørsmål. Ikke noe nytt det. 
 

5. Diverse. 
 
5.1 Valg av representanter til styrer, råd etc. 



 

Instituttrådet 
Odontologi: Karl-Andres 
Vara odontologi: Henriette 
Tannpleie: Camilla 
Vara: Jessica 
 
Klinikkutvalget 
Odontologi: Henriette 
Vara: Karl-Andres 
 
Alle valgt ved akklamasjon 
 
5.2 Sommeravslutning for OFU. 
JaJa’s 4. eller 5. Juni 
Hvem: Anette booker 
 
5.3 
Hvem skal vi søke for å få tilbake penger for all leie på bygget? Rykter om å 
søke fakultetet – forslag til kontaktpersoner? 
- Lydia 
- Eiendomsavdelingen 
 
5.4 Lageret til OF ved Smittbar er okkupert av medisinerrevyen. 
- Vi har ikke lås, ikke montert 
- Problem med at det er tilkomst for hvem som helst 
- Skulle få dør med lås, ikke skjedd enda. Ikke fått dette bekreftet skriftlig 
dessverre. 
- Burde tas opp med MEDSU 
 
Møtet hevet 
 
Takk for meg <3 
Ida Marlene Nygård 
Sekretær OFU 

 
 


